
Schůze č. 6, dne 11.3.2024 - Komise sociální a zdravotní 

Přítomní: Ing. A. Sedláček, MVDr. H. Herčík, MUDr. G. Hordóssyová, D. Hrnčířová

Omluveni: J. Plass


Diskutovaná témata:


1. Místo pro společenské události - jako nejvhodnější se jeví prozatím Modrá Stodola, kde 
proběhlo v nedávné době setkání jubilantů. 


2. Prostor ve Velvarii, který developer nabízí obci - diskuse o tom, k jakým účelům může tento 
prostor obec využít. Uvažuje se o zřízení dalších tříd MŠ, ale je velký problém s parkovacími 
místy. 


3. Dostatek míst v ZŠ pro nový ročník prvňáčků. Dohoda se ZŠ Járy Cimrmana Lysolaje je pouze 
pro stávající žáky. Dostavba ZŠ je stále v řešení s úřady. Na úřední desce OÚ je rozhodnutí 
KÚSK. 


4. Dětské hřiště U Studánky - je navržena obměna hracích prvků, ideálně něco i pro větší děti 
(žáky prvního stupně ZŠ). Nabídnuta varianta prolézací pyramidy, viz odkaz níže.


	 https://www.hriste-piccolino.cz/lanova-splhaci-pyramida-kuzelka


	 Na hřišti je již nový písek a nová síť na pískoviště. Bohužel byla siť na pískovišti i v noci 
odkrytá. Apel na všechny rodiče, aby přikrývali písek. Komise žádá radu obce o instalování 
výstražné cedulky vedle pískoviště. 


5. Kontrola parkovacích míst pro invalidy - monitoruje se parkování i zpětně. Řidiči, kteří nemají 
oprávnění na těchto místech parkovat, jsou obesílaní obecní policií a musí podat vysvětlení 
nebo zaplatit pokutu.


6. Nové lavičky po obci - plánují se v ulici U Studánky, od Požárníků nahoru


7. Příjezdová cesta k lesu - mluvilo se dříve o závoře. Je zajištěno parkování pro občany se 
zhoršenou pohyblivostí tak, aby se jednoduše dostali do lesa na procházku? OÚ uvažuje o zřízení 
parkoviště pouze na části svého pozemku, což je hned na začátku u silnice. Blíže k lesu žádnými 
pozemky obec nedisponuje. Komise soc. a zdrav. navrhuje radě obce zahájit jednání s P6 o 
možnosti parkování blíže k lesu, aby si potřební občané mohli k lesu zajet osobním automobilem, 
případně se tam i otočit. Důležité je, aby lidé s ZTP se mohli do lesa dostat.


8. Obědy pro seniory - úvaha nad možností společného setkání seniorů během obědů. Základní 
problém je prostor, který by k tomuto účelu sloužil, ten v obci chybí. V úvahu by přicházela jídelna 
na zámečku, která dříve sloužila k těmto účelům, ale v současné době slouží jako zázemí pro 
stavební firmu, která provádí rekonstrukce střechy. 

Komise také požádala starostu ing. Langera o informaci, kolik finančních prostředků bylo prozatím 
vyplaceno v rámci Programu sociální pomoci občanům.


9. Chodník v ul. Hrdinů vpravo směrem ven z obce - je na soukromých pozemcích, bude udělán 
během výstavby nových bytů za “šroťákem”. 


10. Zábradlí v ul. Hrdinů vlevo směrem ven z obce - jedná se o velmi nebezpečný úsek, jelikož je 
zábradlí tvořeno pouze sloupky a řetězem. Po chodníku se denně pohybují děti, maminky s 
kočárky a senioři. Komise navrhuje radě obce zajistit opravu popadaných sloupků a celkové 
zpevnění zábradlí, jako je tomu o kousek níže v této ulici tak, aby byl pohyb po tomto chodníku 
bezpečný pro všechny občany. Viz foto v příloze stávajícího stavu.  


11. Chodník v ul. Švejková - komise žádá radu o vybudování chodníku pro pěší po celé délce 
ulice Švejková. 


12. Rybník Pod Raboch - dokončená rekonstrukce komunikace. Voda z chodníku přivedena do 
rybníku, čímž se zvýší přítok a voda v rybníce by měla být čistší. Je další drenáž z boku, možná 
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domluva s hasiči, aby vodu kontrolovali a případně vyčistili, aby hned vedle dětského hřiště 
nebyla hnijící voda, která zapáchá. 


Další schůzka: květen 2024
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